
Oppsal Basket Styreprotokoll 3 – 2022 

  
Dato: 7. Mars - 2022, kl. 19.30 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Steinar Moe (varamedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 

Ikke tilstede: 
Rebecca Ayden (styremedlem) 

 

Referent: 
Kristian Helgesen 

 

Vi er alle et lag 
Vi hadde i utgangspunktet satt av uke 30 og 31 til dette arrangementet, Darko har ikke anledning til 
å være med å arrangere disse ukene, og lurer på om vi kan flytte til tidligere om sommeren. Vi blir 
enige om å legge opp til å ha capmen i uke 26, og en Easybasket turnering i uke 25, hvor vi bl.a. 
inviterer barn fra Inklubasket .  

Vi ønsker ikke å ha camp samme uke som Bøler basket har sin basketskole (første uke i 
sommerferien).  

Pris for basketskolen settes til 300,- 

Forrige referat 
Gikk gjennom referat fra forrige gang, og oppdaterte status. 
 

Digitale plattformer 
Vi bytter løsning. Kristin og Kristian følger opp. 
 

Easybasket  
Arrangement planlagt i vinterferien. Ett lag har meldt seg på. 

 
Inklubasket 
Trenger erstatter for Niklas. Kristin hører med Jules og evt. Kevin.   



Sportsplan 
Denne mangler fortsatt.  

Sportslig utvalg 
Vi kaller inn SU til et møte hvor vi går gjennom mandat, og starter jobben med sportsplan sammen 
med dem.  

Økonomi 
Monica har lagt fram to budsjetter for hhv med og uten deltakelse i Firi-ligaen. 
Budsjettene vedtas, og begge legges fram for godkjenning på årsmøte. 

 
Trenerattester 
Oversikt over trenerattester, og om de trener barn/ungdom, og den finnes her: 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lc3txhOeySXjVjwwWI8eMcEQOih9O1L8V57x-
cGVA8w/edit#gid=0 

Kristian følger opp med trenerne som mangler. 

Skuddmaskin 
Erik og Kristian har laget en plakat med “Skuddmaskin for dummies”. Veiledning for resetting på 
baksiden. Lamineres og henges på skuddmaskinen.  

Politiattester 
Erik tar en ny runde, og leverer personlig igjen. 

Bedre klubb 
Vi utsetter gjennomgangen av dette til neste styremøte. 
 

Klubbhåndbok 
Har hatt et eget møte. Vi ferdigstiller denne, og legger den fram på årsmøtet. 
 

Valgkomite 
Kristian ringer Harald, og hører om han ønsker å fortsette.  
 

Jubileumskomite 
Møte gjennomført. Dato satt til slutten av august.  
 

Romjulscup 
Positive tilbakemeldinger fra Axel i tildelingsprosessen. 

 

Terskelverdier for godkjenning av betalinger før styregodkjenning etc.  
Vi endrer beløp for godkjenning av faktura til å være det samme som Signere avtaler og kjøpe og 
selge, hhv 100k og 50k for styreleder og daglig leder 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lc3txhOeySXjVjwwWI8eMcEQOih9O1L8V57x-cGVA8w/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lc3txhOeySXjVjwwWI8eMcEQOih9O1L8V57x-cGVA8w/edit#gid=0


 

 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder) Erik Nygaard (styremedlem) 
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
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